

Chile Prayer Newsletter (week of 2/8/2026 – 2/14/2026)

- 1- Praise God that our annual summer youth retreat successfully and safely took place from 1/6-1/8/2026. The retreat was filled with joy and we are so grateful! Please pray that brothers and sisters as well as our non-Christian families and friends would be open to continue to grow our spiritual life together.



- 2- Please continue to pray for God's guidance and provisions in the various developing ministries: evangelism and outreach, Bible study groups, youth and children ministry, married couple and brother fellowships.
- 3- Please also pray for the three towns in southern Chile that were destroyed by wildfires. Many people have lost their homes and everything they own. It's truly heartbreaking! May God have mercy! Below is a request for help we received from a local church in southern Chile. Therefore, four Chinese churches in the Chilean capital have joined together to contribute and help these brothers and sisters who have suffered from the fire!

"Good afternoon, brothers and sisters. I would like to report on the situation in Lirquén through this channel. 100 houses in our church community have been completely destroyed, meaning 100 families have lost their homes. Unfortunately, 93% of the houses in this town have been burned down. We left our homes with only the clothes on our backs, so everything we owned was destroyed in the fire."

為智利教會禱告 (2/8/2026 – 2/14/2026)

1. 感謝神, 我們一年一度的夏季青年營在1月6日至8日舉行, 完滿結束, 每人都充滿喜樂, 滿滿得著, 祈求神幫助我們共同在屬靈生命上不斷成長。



2. 求主繼續保守、帶領及供應我們教會各項事工：福音拓展、查經小組, 青少年團契, 夫婦團契及弟兄團契。
3. 也請弟兄姊妹為智利南部三個城鎮被大火燒毀的事情禱告。很多人痛失家園及失去一切, 令人心疼！求神憐憫這是我們收到從智利南部本地教會的求助。智利首都的四間華人教會聯合奉獻幫助這些遭遇火災的弟兄姊妹！

各位兄弟姊妹午安, 我想透過這渠道向大家報告利爾肯的情況。我們教會的群體有**100**棟房子被徹底燒毀, 就是**100**個家庭喪失了家園。不幸的是, 這個鎮上**93%**的房子都被付諸一炬。他們離開家時只有身上穿的衣服, 家裡所有的都被完全燒毀。」